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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007‐10‐18 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : E R I K   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

O R D F Ö R A N D E   F A RM : M A R C U S   L A R S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
  F6 har gycklat om ET‐rajet som kommer att hållas lördagen den 27:e. 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
DP  har  inte  gjort  så mycket, men  datumet  för  städdagen  är  nu  bestämt  till  söndagen  efter 

bandartjobanget, d.v.s. den 25:e november. 

§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
NollK har haft omsits och börjat sin aspkampanj. Vissa affischer var dock inte riktigt ok och har 

därför blivit nerrivna. 

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har diskuterat  kursutvärderingarna med Cederwall och  kommit  fram  till  att det  skall bli 

mer pengar  till  kursutvärderingarna. De  som  gör utvärderingarna  kommer  i  framtiden  få  en 

större ersättning. Utvärderingarna kommer dessutom skötas via nätet. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
  Delar till flipperspelen är på väg och Foc har även lagt ut två av flippren på nätet för att säljas. 
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§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 
FARM kommer den 15:e november att ha ett föredrag med en gammal F:are som startat eget 

företag och tjänat en massa pengar. FARM jobbar även på att få hit Vattenfalls VD. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Tältet kostade 1500 kr i inköp. Vi bestämmer därför att det skall kosta 100 kr att hyra och att 

depositionen skall vara 500 kr. 

Projektorn däremot skall stanna kvar i huset och om någon vill använda den utanför så behöver 

det godkännas av oss. 

Beslut: Att ta ut en hyra på 100 kr och en deposition på 500 kr vid uthyrning av sektionens tält. 

§ 9  PROGRAMRÅDET 
Hiller  och  Hannes  skall  dit  och  de  väntar  sig  att  mer  information  om  det  nya  Teknisk 

Matematik‐programmet skall ges då. 

§ 10  SNF OCH ARBETSMILJÖ 
SNF har inte bjudit in arbetsmiljöombuden till de möten då de diskuterat arbetsmiljön vilket de 

skall göra. 

§ 11  BILEN 
Linus rapporterar att bilen luktar illa. 

§ 12  KAKOR 
Foten har bakat kakor med sylt från handplockade blåbär. De var goda. 

§ 13  FESTANSVARIGE OCH GFK 
Missnöje med vSO uttrycks från flera håll. Det framförs också klagomål om att det inte kommer 

att  gå  att  börja  hålla  gasquer  igen  för  sexmästerier  som  valt  att  inte  vara med  från  början 

eftersom  de  då  inte  kommer  ha  rutinen  för  att  arrangera  fem  bra  gasquer.  Det  kommer 

dessutom  att  innebära  problem  under  nollningen  och  CM  om  endast  ett  fåtal  är med  och 

arrangerar alla gasquer. 

Förslaget om att en  festansvarig  i  styret  skall  finnas anser vi är bra  så  länge vi  inte behöver 

skriva på något. Vi vill också att den personen skall väljas av styret varje år och inte läggas på en 

specifik post eftersom den kräver insikt i hur festverksamheten på Chalmers fungerar. 

§ 14  TEAMBUILDING 
Vi  ses utanför  Focus  strax  efter  klockan 18 på  torsdag. Vice ordförande  i  FARM och  SNF  är 

välkomna eftersom de snart kommer gå på som ordförande. Bilen är bokad från klockan 12 till 
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12 dagen efter. Hiller,  Jonny och Gill handlar och  tar med porslinet ut. Någon hämtar  sedan 

övriga vid 18‐tiden. 

§ 15  ÖVRIGT 
I förrgår natt så hade någon skrivit olämpliga saker på tavlan i GD och signerat med DP:s logga. 

Om någon fårreda på något mer om detta så skall den omedelbart säga till så att vi kan vidta 

åtgärder. 

§ 16  NÄSTA MÖTE 
 

§ 17  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


